

# Referat fra styremøte i Lille Oust Vel mandag 16.09.19 kl 18

**Tilstede:** Tove Wangensten, Einar Lie, Ole Henrik Christensen, Christin Krohn og Lisbeth Sjøraas

**Møteleder:** Tove Wangensten

**Referent:** Lisbeth Sjøraas

## 1. Godkjenning av dagsorden

Dagsorden ble godkjent med tilføyelser under eventuelt.

## 2. Konstituering av styret

Det ble foretatt en kort presentasjonsrunde siden to nye styremedlemmer, Christin Krohn og Lisbeth Sjøraas, ble introdusert. Det ble vedtatt at Einar overtar som kasserer etter Ole Henrik. Lisbeth sa seg villig til å være referent.

## 3. Godkjenning av referat fra styremøtet 22.06

Referatet er lagt ut på hjemmesiden og ble godkjent på styremøtet 11.07.

Tove legger fram referatet fra dette møtet på neste styremøte.

## 4. Gjennomgang av protokoll fra årsmøtet 11.07.19. Se lilleoust.com med passord gjest1

- Pkt 4: Ole Henrik tar kontakt med kommunen for å avklare håndtering av matavfall. Det har ikke vært nok plastposer i sommer.
- Pkt 4: Alt avfall utover felles husholdningsavfall **MÅ** håndteres av den enkelte, dvs bringes til land med egen båt eller bestille egen henting og betale ekstra for det.
- Pkt. 4: Vedr. Jan Ivarsens protokolltilførsel på årsmøtet 11.07 om erstatningskrav mot Lille Oust Vel datert 16.01.19 på kr 41.000. Styret har den 05.02.19 svart Jan og Nina Ivarsen at vi bestrider dette kravet inklusive morarenter.
- Pkt 5: siste avsnitt , Kompromissforslag  
Det innkalles til et forhandlingsmøte der Tingrettens dom fra 2016 forslås benyttet som forhandlingsgrunnlag. Tove og Christin utgjør styrets forhandlingsutvalg.

## 5. Habilitet i styret

Tove minnet om vedtektene. Vi skal følge vanlige regler for habilitet (Lovdata), men det er slik at foreninger ikke omfattes av offentlighetens habilitetsregler.

Både Einar og Ole Henrik velger likevel å erklære seg

inhabile når spørsmål vedrørende brygge i Hestehagen og Scheens brygge skal behandles. De tre andre medlemmene i styret vil derfor behandle disse sakene.

## **6. BØRS vei**

Med utgangspunkt i gjeldende vedtekter, muntlige henvendelser og innkomne e- poster, vil denne saken bli tema på neste styremøte.

## **7. Hestehagebukten.**

Jan Ivarsen har henvendt seg til styret fordi han mener det ikke ble stemt over styrets forslag til vedtak i sak 6 på Årsmøtet 2019

Jan Ivarsen spør da om vedtaket er lovlig fattet.

Saken utsettes til neste styremøte slik at det kan avklares om det har skjedd formalfeil under avstemningen.

## **8. Montering av trapp og bøye på vellets brygge i Hestehagebukten**

Einar Lie og Ole Henrik Christensen meldte seg begge inhabile i denne saken

Det ble besluttet å kjøpe inn stige og bøye og montere dette når samtalen med Lie/Skaar var avsluttet.

## **9. Eventuelt**

- Referat fra årsmøte i Øyvellenes bryggesameie er tatt til orientering.
- Søknad om båtplasser på Scheens brygge fra Lille Oust Bryggesameie:  
Punktregulering av nye brygger ved Scheens brygge må vente til det er skjedd en avklaring mht hva som skjer med punktregulering i Hestehagebukten.
- Einar Lie gjør en henvendelse til Terje Torp vedr fjerning av skrotet som fortsatt ligger igjen etter bryggereparasjonen ved Bjørnen på forsommeren.
- Tove henvender seg til Brønnøysundregisteret for å registrere nye styremedlemmer slik at også ny kasserer får nødvendige rettigheter.
- Neste styremøte avholdes tirsdag 26.11 kl 18.